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Zápis č. 2 z jednání Místní komise Sady 

Místo konání Kulturní zařízení Sady Datum a čas  09. 03. 2020, 19:00-21:15 
 

 
Člen komise 

 
13.01.2020 09.03.2020 

Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Ing. Bohumil Janík A A 2 0 0 

Mgr. Helena Schwarczová O A 1 1 0 

MUDr. Jiří Jeřábek A O 1 1 0 

Miloslav Hanáček A A 2 0 0 

Josef Medek O A 1 1 0 
Tomáš Bečica A A 2 0 0 

Veronika Hurábová A A 2 0 0 

Ing. Zdeněk Ančík O A 1 1 0 
Bc. Zdeněk Berka A A 2 0 0 

Otto Bilek A O 1 1 0 

Václav Švec N N 0 0 2 

Ing. Pavla Zpěváková A A 2 0 0 

Ivana Hanáčková A A 2 0 0 

 

1. Úvod 
Jednání zahájil předseda komise Ing. Bohumil Janík, přivítal přítomné členy MK Sady a seznámil je s návrhem 
programu. Program byl bez připomínek jednomyslně schválen. 
 

2. Kontrola plnění úkolů  
 

02/01/2011/SA – vybudování cesty/chodníku spojující sídliště Východ a ul. Pod Lipkami  - problematika je 
řešena od roku 2006 ve spolupráci s odborem SMM. Byla navržena nová trasa stezky, která 
směřuje blíže k základní škole na sídlišti Východ. Odbor SMM se zabývá výkupem dvou pozemků, 
které nejsou ve vlastnictví města. 

 15.01.2018 – komise žádá o informaci k pozemkům, které nejsou doposud ve vlastnictví města. 
Na základě doporučení odboru SMM se komise pokusí oslovit majitele těchto pozemků s 
vysvětlením důležitosti vybudování nové zpevněné stezky – sledovat. 

 12.03.2018 -  sledovat 
 16.04.2018 – na jednání ZM dne 16. 4. 2018 bylo schváleno navýšení výdajů na PD o 

nedočerpanou hodnotu minulého roku – sledovat 
 21.05.2018 – probíhá zpracování PD, požádat o zaslání konečné studie 
 25.06.2018 – byla předložena konečná trasa, termín pro předání PD je stanoven do konce  

 roku 2018, poté by mělo dojít k realizaci. 
 17.09.2018 – probíhají majetkoprávní vyrovnání – sledovat 
 21.01.2019 – požádáno na odbor investic o poskytnutí podkladů k nahlédnutí, sledovat 
 18.02.2019 – požádáno na odbor investic a odbor SMM o poskytnutí informace o proběhlém 

jednání ohledně výkupu pozemků (o zaslání zápisu z tohoto jednání), kolik pozemků chybělo  
k vykoupení v zamýšlené trase u kolonie zahrádek, a kolik chybí vykoupit pozemků v trase 
„vyšlapané cesty“, varianty, která se v současnosti upřednostnila. 
18.03.2019 – probíhá majetkoprávní vyrovnání, Ing. Bohumil Janík bude tuto akci sledovat a 
dotazovat se na odboru SMM – sledovat 
08.04.2019 – dle posledních informací z OIN zcela nová situace, pozemky jsou ve výkupu, sledovat 
13.05.2019 – sledovat, jak probíhají výkupy pozemků 
24.06.2019 – sledovat, jak probíhají výkupy pozemků 
16.09.2019 – sledovat, odkupy stále probíhají; nápomocni jsou místostarostové; pan Ing. Ančík, 
bude v kontaktu s panem Vybíralem (oddělení správy pozemků) 
18.11.2019 – výkupy pozemků probíhají, sledovat 
13.01.2020 – výkupy pozemků probíhají, sledovat 
09.03.2020 - sledovat 
 

09/01/2011/SA – záplavy červen 2010 – největší škody na majetku občanů vznikly v lokalitě Beščeně, na 
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zahrádkách před fotbalovým hřištěm a v ulicích Za Dědinou a Ztracená.  
Město Kunovice a Povodí Moravy připravuje systém PPO, je zpracováván projekt. MK Sady byla 
poskytnuta projektová dokumentace k připomínkování. Navrhované řešení PPO pro místní část 
Sady vzala MK Sady na vědomí.                                                                             
15. 1. 2017 -  na dotaz občana k termínu realizace PPO bylo sděleno, že stavebník – Povodí 
Moravy s. p. – čeká na příslib podmíněné dotace. Pokud bude známa další informace, bude komise 
informována - sledovat 
16. 4. 2018 – doposud bez informace – sledovat 
21. 5. 2018 -  odbor SŽP nemá žádné nové informace, investor není povinen informovat o zahájení 
stavby, stavební povolení vydané v r. 2017 je platné po dobu 3 let. 
17. 09. 2018 - sledovat 
21. 01.2019 – požádáno na odbor SŽP jaký je vývoj situace, sledovat 
18.02.2019 – opětovně požádáno na odbor SŽP, zda jsou již známé termíny započetí výstavby, 
poslán dotaz na Povodí Moravy a.s. a investice města Kunovice, sledovat 
18.03.2019 – na schůzce byli členové seznámeni s průběhem veřejného projednání k PPO Olšava, 
Kunovice. Přípravné práce již byly zahájeny, se stavbou bude započato na přelomu dubna a 
května, předpokládaná doba výstavby bude 28 měsíců, do září 2021. Informace o průběhu stavby, 
týkající se místní části Sady, bude zajišťovat pan Tomáš Bečica - sledovat 
08.04.2019 – sledovat 
13.05.2019 – stavba nebyla doposud zahájena (čeká se na dotace), zahájeny pouze přípravné 
práce - kácení stromů, sledovat 
24.06.2019 – sledovat 
16.09.2019 – sledovat 
18.11.2019 – sledovat, práce byly započaty 
13.01.2020 – sledovat, práce byly započaty, informace bude zjišťovat Tomáš Bečica 
09.03.2020 – Tomáš Bečica podrobně informoval o postupu prací - sledovat 
 
 

04/02/2011/SA – Kanalizace v ulici Na Jordálce – v současné době probíhá zpracování projektové 
dokumentace k vybudování dešťové kanalizace, rekonstrukce komunikace a vybudování veřejného 
osvětlení v ul. Na Jordálce (bude vybudována betonová komunikace v šíři 3m se zachováním 
stávajícího chodníku).  

 15. 1. 2018 – PD bude zpracována v r. 2018, následně proběhne inv. akce  - sledovat 
 16. 4. 2018 – po zpracování PD žádá MK Sady o prezentaci -  sledovat 
 17. 9. 2018 - sledovat  
  21. 1. 2019 – požádáno na odbor investic, kdy bude realizováno, sledovat 

18. 2. 2019 – vznesen dotaz na odbor OIN, kdo z občanů doposud nedal souhlas se stavbou, a 
jaký důvod občané uváděli. Komise nabízí pomoc s osobním jednáním účastníků řízení 
18. 3. 2019 – s účastníky řízení bude veden dialog tak, aby byly vysvětleny případné nejasnosti a 
mohlo být započato s přípravou akce. 
8. 4. 2019 – vyžádání výkresu situace, kam až povede trasa kanalizace, zjistit, co brání napojení 
na čističku vedoucí z Vések – opačné napojení, sledovat 
13. 5. 2019 – byly poskytnuty projektové podklady, napojení na kanalizaci z Vések není možné, 
protože se jedná o tlakovou kanalizaci - sledovat, zda byly získány souhlasy všech účastníků řízení 
24.06.2019 – zjistit, jak probíhala jednání s účastníky řízení, sledovat, zda byly získány souhlasy 
všech účastníků řízení  
16.09.2019 – sledovat, jak probíhají směny pozemků, u majitelů, kteří prozatím nedali souhlas se 
stavbou. Dotaz na OIN SMM, zda, v případě, že se nepodaří získat souhlas od majitelů pozemků, 
pozemková parcela číslo 627/5, 620/2, by se oprava kanalizace a komunikace, dala ukončit, 
souběžně s hranicí pozemku, pozemková parcela číslo 627/44. 
18.11.2019  – doposud neproběhla domluva s majiteli pozemků, potřebných pro stavbu. Bez jejich 
souhlasu, nebude možno tuto investiční akci uskutečnit, sledovat. 
13.01.2020  – sledovat, mělo by proběhnout další jednání 
09.03.2020 – sledovat – Město pokračuje v jednání s majiteli pozemků 
 

04/03/SA/2016 – Chodník na ulici Solná – MK doporučila městu zabývat se rekonstrukcí chodníku na ul. Solná. 
Komise nabídla na realizaci částečné opravy finanční prostředky, které má k dispozici a do rozpočtu 
odboru SMM bylo převedeno 70 tis. Kč na zpracování PD. V rámci rekonstrukce chodníku na ul. 
Solná budou pořízeny i nové přístřešky u autobusových zastávek. Současně je nutné v rámci studie 
dořešit přemístění sběrného místa od autobusové zastávky Sady náves na vhodnější místo. 

 15. 1. 2018 -  studie bude dokončena během ledna 2018, komise bude pozvána k prezentaci - 
sledovat  
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12. 2. 2018 – sledovat 
 16. 4. 2018 – na příštím jednání komise proběhne prezentace studie – Ing. arch. Holý. 
  21. 5. 2018 – viz bod 2  

 25. 6. 2018 - Členům komise byla představena závěrečná Studie rekonstrukce chodníku na ul. 
Solná. Dle legislativy musí být šířka chodníku 1,5 m, šířka komunikace bude po celé délce 6 m. 
Rekonstrukce chodníku zahrnuje vybudování nových zastřešených autobusových  
zastávek. V roce 2018 bude zadáno zpracování projektové dokumentace, v r. 2019 podá  
město žádost o dotaci ze státního fondu dopravní infrastruktury. Dle zpracované studie byly 
odhadované náklady na rekonstrukci chodníku vyčísleny na celkovou hodnotu 20,2 mil. Kč.      
Připomínky a návrhy ze strany komise na doplnění studie:  
 Nechat zpracovat analýzu křižovatky ul. Solná cesta a ul. Větrná – křižovatka je i přes nové 
vodorovné dopravní značení nepřehledná.   Komise navrhuje rozšíření komunikace směrem k 
autobusové zastávce ve směru do Sadů. Posunutí zastávky směrem k čerpací stanici je reálné, je 
umístěna na pozemcích města. Dispoziční změnu křižovatky by bylo vhodné realizovat v rámci 
stavebních prací při rekonstrukci chodníku. 
 Autobusová zastávka u bývalého Stal clubu (pohostinství) – komise navrhuje zbudovat zálivek 
(pozemky města). V souvislosti se změnou umístění zastávky doporučuje komise vyřešit sběrné 
místo tříděného komunálního odpadu, které je v bezprostřední blízkosti autobusové zastávky. 
Cestující vystupují z autobusu přímo mezi kontejnery. 
Usnesení komise: na základě prezentace studie na rekonstrukci chodníku na ul. Solná cesta, 
doporučuje Místní komise Sady Útvaru městského architekta zakomponovat do Studie 
rekonstrukce chodníku na ul. Solná úpravu autobusové zastávky a sběrného místa před bývalým 
pohostinstvím Stal club. Dále komise žádá o zajištění analýzy křižovatky ul. Větrná a Solná cesta 
a zahrnutí její úpravy do Studie. 
27. 8. 2018 – požadavky komise budou zapracovány do dalšího stupně studie k PD.  PD bude 
vyhotovena v r. 2019. 
17. 9. 2018 -  MK Sady doporučuje provádět rekonstrukci po etapách. 
21. 1. 2019 – dne 25. 01. 2019 1. kontrolní výbor na odboru investic, za komisi Sady se zúčastnil 
Josef Medek (podklady pro jednání mu byly zajištěny) 
K dotazu, zda bude chodník plynule navazovat na cyklostezku do Vések – v projektu je s tím 
počítáno (bezbariérové napojení) 
18. 02.2019 – za komisi Sady se jednání - 1.kontrolního výboru účastnil Josef Medek, na které 
vznesl připomínky k projektové dokumentaci. Komisi podrobně informoval o proběhnutém jednání. 
Proběhlo hlasování členů komise, 8 členů nedoporučuje zúžení komunikace na šířku 6 m, 
z bezpečnostních důvodů. Kolizní místa navrhuje řešit dopravní značkou, zpomalení dopravy 
použitím dlouhých zpomalovacích prahů (dlážděných, popř. asfaltových), doporučuje použití 
měření rychlosti, chodníky rozšířit na úkor břehů a předzahrádek (pozemků ve vlastnictví města). 
Připomínky zaslány na odbor OIN. 
18.03.2019 – odborem investic bylo obhájeno řešení této investiční akce. Chodníky musí splňovat 
zákonné a normové parametry pro bezbariérovou trasu, šířka chodníku je navržena  1,5 m, výjimka 
bude pouze u domu č. p. 30, kde bude chodník zúžen na šířku 1,0 m. Komunikace bude sjednocena 
na jednotnou šířku 6,0 m v celé délce trasy. Součástí bude vybudování autobusových zastávek, 
přechodů, veřejného osvětlení a dopravního značení. Na tuto nákladnou akci budou čerpány 
dotační prostředky ze SFDI bezpečnost. K této akci se již kladně vyjádřily dotčené orgány. 
Informace o této akci bude zajišťovat na OIN pan Josef Medek, bude se zúčastňovat výrobních 
výborů - sledovat 
08.04.2019 – sledovat – návrh na doplnění cyklopruhu v kopci kolem plynárny 
13.05.2019 – OIN se pokusí zařadit cyklopruh do projektu opravy chodníku – majitelem komunikace 
je Zlínský kraj – vhodnějším řešením se zdá být nový bezbariérový chodník podél plynárny – MK 
Sady požaduje zpracovat studii na bezbariérový chodník - sledovat  
24.06.2019 – Probíhají projekční práce, příprava rozpočtu a legislativa, - sledovat 
16.09.2019 – Sledovat 
18.11.2019 – Probíhá legislativní činnost - sledovat. 
13.01.2020 – Probíhá legislativní činnost - sledovat. 
09.03.2020 – došlo k posunu termínu zpracování PD pro územní řízení (05/2020) a následně 
stavební řízení (06/2020), za předpokladu získání dotace ze SFDI, předpoklad vypsání 
dotačního titulu 10/2020 by mohla realizace začít 04/2021 - sledovat 
 

07/04/SA/2017 – ulice Za Dědinou – komunikace byla využívána při všech stavebních pracích, které 
v uplynulých letech byly prováděny. Komunikace je zničena, proto komise navrhuje, aby byla její 
rekonstrukce zařazena do zásobníku investičních akcí.  

 Usnesení: MK Sady navrhuje zařadit rekonstrukci ulice Za Dědinou do zásobníku investičních akcí 
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v souladu s harmonogramem rekonstrukce kanalizace. 
           Hlasování: Pro:8 Zdržel se:0 Proti:0 
 Rekonstrukce komunikace byla zařazena do zásobníku investičních akcí.  
 15. 1. 2018 – rekonstrukce komunikace je závislá na plánu rekonstrukci vodovodního řádu, který 

je v kompetenci SVK, a. s. – sledovat 
 12. 2. 2018 – SVK, a.s. zaslaly informaci, že rekonstrukce kanalizace je naplánována na rok 2022. 

Pokud bude město připravovat rekonstrukci komunikace, je třeba zaslat informaci co nejdříve. 
Informace k rekonstrukci vodovodu v této ulici doposud nebyly zaslány. Sledovat 

 12. 3. 2018 – sledovat 
 16. 4. 2018 – ulice je v dezolátním stavu, MK žádá odbor SMM o návrh řešení - sledovat 
 21. 5. 2018 – odbor SMM navrhuje požádat o zařazení požadavku do zásobníku investičních akcí 

při tvorbě rozpočtu města na rok 2019. 
 27. 8. 2018 – sledovat – 27. 9. 2018 bude předán návrh rozpočtu 2019 rozpočtového výhledu do r. 

2024 MK Sady k projednání a připomínkování - do 15. 10. 2018 
 17. 9. 2018 – zařadit do zásobníku investičních akcí 

21. 1. 2019 -  vznesen dotaz na odbor investic, kdy bude realizováno 
18.03.2019 – rekonstrukce ul. Za Dědinou je zahrnuta do zásobníku akcí určených k evidenci na 
rok 2020 s následnou realizací v roce 2021, SMM navrhuje komisi místní části  Sady na finančním 
podílení se na projekční činnosti, bude projednáno na příští schůzce - sledovat 
08.04.2019 – komise navrhla a schválila částku 100.000,- Kč na projektovou přípravu 
13.05.2019 – sledovat 
24.06.2019 – sledovat 
16.09.2019  – OIN dotaz, zda byla brána v potas částka nabízená MK 100.000,-Kč na projekční 
práce, a zda tato projektová činnost byla započata 
18.11.2019 – Dotaz na OIN, zda je akce zahrnuta do zásobníku akcí určených k evidenci na rok 
2020 s následnou realizací v roce 2021 
09.03.2020 – je zahrnuto do zásobníku „C“ akcí, na rok 2020 s následnou realizací v r. 2021 

 
06/05/SA/2018 – Plán rekonstrukce vodovodů a kanalizací v místí části Sady a návaznost na opravy 

komunikace v ul. Za Kovárnou – požádat o informace  
 27. 8. 2018 – sledovat 
 17. 9. 2018 – odbor SMM nemá plán rekonstrukce vodovodů. Vyžádat na OIN, který koordinuje 

rekonstrukce komunikací s plánem investic SVK v rámci své projektové přípravy. 
21. 1. 2019 – vznesen dotaz na odbor investic, sledovat 
18.02.2019 – vznesen dotaz na odbor OIN, kdy je plánovaná rekonstrukce vodovodů a kanalizace 
v ulici Za Dědinou (parc. č. 796/2) a Pod Lipkami (parc.č. 430/1) 
18.03.2019 – již bylo zahájeno správní řízení, byl vydán územní souhlas ke stavbě, stavební řízení 
by mělo proběhnout pravděpodobně v srpnu. Zajištění finančních prostředků na realizaci bude 
předmětem probíhající změny rozpočtu města v měsíci dubnu 2019  - sledovat 
18.11.2019 – V současné době probíhá výběrové řízení na zhotovitele prací. V období od 04/2019 
do 11/2020 bude probíhat rekonstrukce komunikace v ulici Za Kovárnou. Město Uherské Hradiště 
prosí za strpení s dočasnou úpravou povrchu komunikace a chodníku.  
13.01.2020 – Sledovat 

09.03.2020 – Stavba bude probíhat v měsících 05-11/2020, sledovat 
 

08/01/SA/2018 – prostor pro volné pobíhání psů – v souvislosti s aktualizací OZV č. 5/2014, která stanovuje 
pravidla pro volný pohyb psů na veřejném prostranství, byla MK Sady požádána o vyjádření se 
k tomuto prostoru v místní části Sady (u hřiště). 

 Usnesení: Komise doporučuje ponechat prostor na současném pozemku s tím, že žádá o  
vyčištění a posečení pozemku. 
21. 01. 2019 – je započaté čistění pozemku, sledovat 
18.02.2019 – sledovat 
18.03.2019 – bude prohlédnuto při jarní obchůzce 
08.04.2019 – prosba o vyčištění pozemku + sledovat + osazení informační  cedule 
13.05.2019 – Pozemek byl na přelomu roku pročištěn od náletových dřevin. V současné době 
probíhají práce na úpravě terénu, aby mohl být pozemek zatravněn, oplocen a mohly se umístit 
překážky pro volný výcvik psů - sledovat 
24.06.2019 – po zatravnění budou instalovány herní prvky a oplocení - sledovat 
10.01.2020 – sledovat 
09.03.2020 – na dotaz Ing. Janíka upřesnil vedoucí OSMM Ing. Radek Chybík termín realizace 
- jsou objednány překážky pro psy, realizace by měla proběhnout v květnu, sledovat 
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02/06/SA/2019 – instalace nájezdové rampy u brány (bočního vstupu na hřbitov - parc. č. 796/25) 

Prosba o osazení nájezdové rampy na schodech u levého křídla brány, pro imobilní občany a 
kočárky 
Vznesen dotaz na útvar městského architekta pana Ing. arch. A. Holého 
18.03.2019 – opětovně vznesen dotaz na Ing. arch. A. Holého 
08.04.2019 – sledovat 
13.05.2019 – bude vysvětleno Ing. Arch. Aleši Holému na příštím zasedání 
24.06.2019 – Ing. Arch. Aleš Holý, zpracoval návrh možného řešení nájezdové rampy a instalaci 
kovaného zábradlí, rozšíření schodiště před branou, členové byli s návrhem seznámeni, návrh 
odsouhlasili, požadavek s prosbou na zpracování cenové nabídky, projektu a zajištění akce zaslán 
na odbor investic (OIN), komise odsouhlasila, zainvestování akce ze zdrojů komise 
16.09.2019 – MK Sady schválila částku 250.000,- Kč na realizaci nájezdové rampy vč. instalace 
zábradlí a rozšíření schodiště, prosíme OIN o započetí přípravy 
18.11.2019 – Radou města byla tato akce schválena, za předpokladu finanční podpory MK Sady 
250.000,- Kč na přípravu akce. Prosíme OIN, aby započala s přípravou výběrového řízení na 
zhotovitele projektu. 
13.01.2020 – Komise zafinancuje celou částku (projektovou přípravu, realizaci stavby) 
09.03.2020  
Usnesení: MK Sady žádá odbor EKO o uvolnění finanční částky 250.000,- na vyhotovení studie k 
akci „Revitalizace prostoru před hřbitovem včetně bezbariérové rampy u vstupní brány 
(boční vstup na hřbitov - parc. č. 796/25)“, schváleno OIN Ing. Bronislavou Struhelkovou 
Hlasování: Pro:9 Nehlasoval:2 Proti:0 

 
 

04/02/SA/2019 – Doplnění asfaltového povrchu komunikace v ulici Pod Vinohrady 
08.04.2019 – Komise navrhuje finanční spolupodílení se, na doplnění asfaltového povrchu v ulici 
Pod Vinohrady  v místě  napojení na sjezd na Solnou cestu. (havarijní stav) bude řešeno Ing. 
Janíkem na SMM s Ing. Dušanem Pavlíčkem (zhlédnutí situace na místě) 
13.05.2019 – SMM_DP: nahrazení dlážděného úseku asfaltobetonovým povrchem na relativně 
malé ploše je technologicky problematické. Prověřena bude možnost předláždění plochy 
křižovatky.  
MK Sady žádá o prověření možnosti předláždění této plochy včetně zhutnění podkladových vrstev 
a osazení obrubníků - SMM_DP 
SMM_DP: bylo provedeno místní šetření se zástupcem firmy HRATES. Čekáme na cenovou 
nabídku na předlažbu plochy křižovatky. 
24.06.2019 – sledovat 
16.09.2019 – podle SMM byla zadána zakázka na předláždění křižovatky, ale doposud nebylo 
realizováno – SMM zjistí důvod a bude urgovat provedení u dodavatele 
18.11.2019 – na komunikaci byl již opraven havarijní propad v okolí kanalizační šachty včetně 
nového výškového osazení poklopu šachty. Po místním šetření se zástupci místní komise bylo 
zadáno doplnění silniční obruby pro zpevnění okraje vozovky na hraně svahu. Dále bude 
provedena předlažba prosedlého úseku dlážděné plochy křižovatky. Práce budou realizovány 
etapovitě s ohledem na minimalizaci omezení průjezdu vozidel. Termín realizace bude nutné 
přizpůsobit dalším již rozpracovaným akcím, které je nutné do konce roku dokončit a s ohledem na 
blížící se zimu také průběhu počasí, aby případným zásahem do komunikace nedošlo 
k negativnímu ovlivnění zimní údržby. Sledovat 
13.01.2020 – sledovat 
09.03.2020 – sledovat, realizace by měla proběhnout po skončení zimního období 
 

 
04/07/SA/2019 – Sadská výšina – oprava informačních tabulí, řešení celkového prostoru vzhledem 

k významu lokality, parkování, navigace turistů na místo, úklid lokality 
18.11.2019 – na schůzi MK se dostavil pan místostarosta PhDr. Ivo Frolec, který představil blížící 
se realizaci „Revitalizace NKP Velké Moravy“, která se bude týkat i Sadské Výšiny. Jedná se o 
projekt „IROP“, investorem akce je Slovácké muzeum, p. o. Smetanovy Sady 179, Uh. Hradiště. 
Projekt řeší nový informační systém, naznačení půdorysu původních domů a naznačení hrobových 
míst v mlatových plochách. Panem místostarostou bylo přislíbeno zajištění přiváděcích tabulí. MK 
Sady vznese dotaz na UMA, zda by bylo možno obnovit již dříve zamýšlenou myšlenku instalace 
„pohledového ocelového rámu“ Ten je zakreslen v projektu, ale není součástí této investiční akce. 
13.01.2020 – sledovat 
09.03.2020 – pohledový rám není součástí blížící se realizace „Revitalizace NKP Velké 
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Moravy“, která se bude týkat i Sadské Výšiny - sledovat 
 
 

 04/09/SA/2019 – Nájezd k pohřebišti u nákladní brány, prostor pro kontejner, otáčecí prostor pro nákl. 
auta 
08.04.2019 – Prosba o vyjádření k možné opravě a nákladech sjezdu od hřbitova na komunikaci. 
Ing. Janík zajistí obhlídku na místě samém. Sledovat. 
13.05.2019 – MK Sady žádá SMM o celoplošnou opravu komunikace s finanční spoluúčastí 
SMM_DP: „oprava“ stávajícího stavu položením nové obrusné vrstvy asfaltobetonu na stávající 
konstrukci sjezdu s případným předlážděním plochy pro kontejner obnáší investici ve výši cca 200 
tis. Kč. Půjde však o opravu dočasnou s krátkou životností, protože by nebyla řešena únosnost 
podloží a zpevnění hran silniční obrubou. V případě kompletní rekonstrukce sjezdu, navíc 
s plochou pro otáčení nákladních vozidel hovoříme o finančně náročné stavbě s nutnou stabilizací 
svahu, opěrnou stěnou, atd. aby sjezd s točnou splňoval parametry pro průjezd a otáčení 
nákladního vozidla   
24.06.2019 – komise odsouhlasila opravu, předlážděním plochy, bez točny, navrženou SMM Ing. 
Dušanem Pavlíčkem, s předpokládanou investicí cca 200 tis. Kč, kterou zainvestuje z prostředků 
komise 
MK Sady žádá SMM o zpracování projektu a cenové nabídky a následnou realizaci 
16.09.2019 – SMM, MK požaduje provést dočasnou opravu za přispění částky 200.000,- Kč 
z financí komise. 
18.11.2019 – MK Sady souhlasí s realizací, a to s položením nové obrusné vrstvy asfaltobetonu a 
také s termínem realizace, spojeným s opravou v ulici Za Kovárnou (rok 2020). MK Sady přispěje 
na tuto akci 200.000,- Kč.  
13.01.2020 – sledovat, řeší se nové výběrové řízení, předpokládaný termín realizace je 05-
10/2020 

 
04/10/SA/2019 – Výsadba stromů u schodů ke kostelu v ulici Pod Lipkami 

08.04.2019 – Prosba o odstranění 2 ks pařezů po odřezaných stromech. Prosba o výsadbu 2 kusů 
“Lípy srdčité” v těchto místech. Tak aby byla doplněna stávající alej. 
13.05.2019 – Bude prověřeno, případná výsadba proběhne na podzim 2019 – sledovat 
24.06.2019 – sledovat 
16.09.2019 – prosba na SMM, MK prosí, zda by mohl být prořezán a vyčištěn od náletových křovin 
i prostor mezi schody ke kostelu a „lesíkem ve svahu“ (pozemek 53/1), dále zatravněn a osazen 
vhodnými stromy. 
18.11.2019 – v měsíci listopad, by měla být výsadba provedena, prosíme o odstranění náletových 
dřevin na pozemku 53/1, v jeho spodním klínu. (viz . Fotografie) – sledovat 
13.01.2020 – výsadba 2 ks lípy srdčité byla provedena, prosíme o dočištění zbylého pozemku mezi 
lesíkem a schody ke kostelu od náletových dřevin a křovin (pozemku p.č. 53/1), sledovat 
09.03.2020 – Pan Ing. Bohumil Janík osobně projedná na OSMM požadavky MK Sady  
 

04/13/SA/2019 – Naučná stezka „nad vinohrady“ 
08.04.2019 – MK Sady žádá ÚMA o vyjádření, zda by bylo možné vybudovat “naučnou  
stezku” spojující Výšinu svatého Metoděje s kostelem Narození panny Marie v Sadech s tématikou 
Velké Moravy na parcele č. 796/1 alespoň v rozsahu prořezání křovin podél cesty a osazení 
naučných informačních tabulí 
13.05.2019 – na příští setkání bude přizván ke konzultaci Ing. arch. Aleš Holý – sledovat 
24.06.2019 – Nápad byl pozitivně přijat panem Ing. arch. Holým, komise požádá paní historičku 
Blanku Rašticovou, o zpracování téma Velké Moravy, které by bylo na naučných tabulích, 
předpoklad 5 – 6 tabulí.  
24.06.2019 – po domluvě na MK, pan Bc. Zdeněk Berka, bude kontaktovat pana L. Galušku, aby 
byl komisi nápomocen se zpracováním tematických celků na jednotlivé tabule. 
18.11.2019 – na přípravě akce se pracuje, sledovat 
13.01.2020 – komise navrhuje finanční spolupodílení se na pročištění cesty (křovin zasahujících 
do průchodu pěší cesty), na přípravě akce se pracuje, sledovat 
09.03.2020 – dotaz na SMM, kdo zajistí vytyčení hranic pozemků 
 

 
05/02/SA/2019 – žádost o zhotovení a umístění „výlepových tabulí - ploch“. MK Sady doporučuje z 

důvodu úplné absence výlepových ploch v místní části Sady, umístění těchto plakátovacích 
tabulí např. na ohrazující konstrukci sběrných míst tříděného odpadu (u hlavní komunikace) 
a o umístění výlepové plochy na pozemku Města v parčíku u ulice Za Kovárnou. Tyto 

mailto:epodatelna@mesto-uh.cz


Zápis z jednání 
 

Masarykovo náměstí 19 T  +420 572 525 111  IČ 00291471 Č.Ú. 19–1543078319/0800 7/8 
686 01 Uherské Hradiště  E  epodatelna@mesto-uh.cz  DIČ CZ00291471 DS  ef2b3c5 
www.mesto-uh.cz 

plakátovací plochy by měly sloužit k propagaci činnosti místních spolků. 
                   Odpověď: Vytypování plakátovacích ploch by mělo být v součinnosti MK a oddělení UMA.  

24.06.2019 – komisí byly vytypovány jako výlepové plochy sběrné místa pro tříděný odpad (3 ks), 
Josef Medek zpracuje návrh a cenovou nabídku na tyto plochy 
16.09.2019 – Josef Medek, na nacenění se pracuje, bude dodáno, na příští MK. 
18.11.2019 – Cenová nabídka na vylepovací plochy byla zpracována. Výlepové plochy si bude 
hradit ze svých finančních prostředků MK Sady. Bude vznesen dotaz na SMM a UMA, zda bude 
tyto výlepové tabule možno osadit na oplocení u sběrných míst pro tříděný odpad (3 ks) a 1 ks na 
městském pozemku parc. č. 84/4 v ulici Za Kovárnou. 
13.01.2020 – MK Sady trvá na osazení výlepových ploch na oplocení u sběrných míst pro tříděný 
odpad (3 ks). Vznášíme dotaz na UMA, zda by bylo možno osadit „ výlepový sloup“ na pozemek 
parc. č. 796/2 (v majetku Města UH) na místo bývalé telefonní budky, kde je doposud ponechán 
betonový základ. 
 

 
 
09.03.2020 – odpověď Města UH Ing. Arch. A. Holý – rozšíření výlepových ploch i v místních 
částech se předpokládá v II. etapě budování inform. a navigačního systému, předpoklad r. 
2021-2022 - sledovat 
 

06/02/SA/2019 –  Revitalizace prostoru – parčíku před mateřskou školou, na parc. č. 796/2 
SMM, UMA – prosíme o zpracování studie, možné revitalizace prostoru před mateřskou školou, za 
památníkem, v rozsahu odstranění stávajících, nevzhledných keřů, dříve zakrývajících sběrné 
neohrazené místo, které bylo již přesunuto, dále v rozsahu nové výsadby rostlin, zatravnění, zřízení 
přípojkového místa na elektřinu (pro tradiční akci – rozsvěcování vánočního stromu), zřízení 
centrální výlepové plochy, která v obci chybí, v osazení mobiliáře.  
16.09.2019 – UMA opakovaný dotaz na  odbor UMA, zda by bylo možno zpracovat návrh na  
zlepšení a následnou úpravu prostoru parčíku před mateřskou školou, na parc. č. 796/2. (viz. výše). 
18.11.2019 – panem ing. Arch. Alešem Holým, bylo přislíbeno zpracování jednoduchého návrhu 
úprav parčíku u mateřské školy – centrálního veřejného prostranství v místní části ve spolupráci 
s kolegyní paní Arch. Radochovou do konce roku 2019. 
13.01.2020 – prosíme o zpracování „zahradní studie“, pro revitalizaci prostoru parčíku před 
mateřskou školou 
09.03.2020 – předseda komise Ing. B. Janík projedná, zda je možno zadat zpracování 
zahradní studie a použít finanční prostředky komise na úhradu za návrh 

 
3. Různé 
 
02/01/SA/2020 – Plán práce na 2. čtvrtletí 2020: 

Schůzka občanů se starostou  02. 04. 2020 v KD Sady, v 17:00 hod (ZRUŠENO !!!!) 
19.04.2020 obchůzka obcí, sraz v 9:00 hod. před MKZ Sady 
20.04.2020 schůzka MK Sady v 20:00 hod. v MKZ Sady 
22.06.2020 schůzka MK Sady v 20:00 hod. v MKZ Sady 

 
 
02/03/SA/2020 – prosíme odbor SMM, aby dopředu informovali o případných konaných akcích (např. o prořezu 
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a kácení stromů). MK Sady vznáší dotaz na SMM, jak bude postupováno na pozemku Města 
UH s  parc.č. 795/2 v k.ú. Sady u Uherského Hradiště, po uskutečněném prořezu křovin a 
vykácení vzrostlých stromů. 

 
 
 

4. Závěr 
 

Předseda poděkoval všem zúčastněným členům MK Sady za aktivní účast a konstruktivní přístup. Příští setkání 
Místní komise Sady proběhne v pondělí 20. 04. 2020 v MKZ Sady od 20.00 hod. V neděli dne 19.04.2020 od 
9.00 hod. proběhne obchůzka obcí. 
 
Jednání bylo ukončeno ve 21.15 hodin.  
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Pavla Zpěváková  Ověřil: Ing. Bohumil Janík 
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